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Protokół Nr: XXIX/2022 

 

Nazwa sesji:  XXIX zwyczajna sesja VIII kadencji Rady Gminy Wielkie 

Oczy  

Data sesji:  24.03.2022 

Numer sesji:   

Miejsce w którym odbyła się sesja:  Sala narad Urzędu Gminy Wielkie Oczy 

Godzina rozpoczęcia:  08:31 

Godzina zakończenia:  10:57 

 

Lista radnych obecnych na sali: 

1. Antoni Mach 

2. Maria Preweda 

3. Józef Litwiński 

4. Zenon Kociołek 

5. Piotr Jacyk 

6. Bogusława Lichacz 

7. Ryszard Osowski 

8. Waldemar Sęga 

9. Wiesław Kuterbach 

10. Stanisław Mątkowski 

11. Ryszard Pietrucha 

12. Jan Dec 

13. Franciszek Bajan 

 

Przebieg obrad: 

 

       Otwarcie sesji. 

 

Pan przewodniczący Z. Kociołek otworzył posiedzenie Rady Gminy Wielkie Oczy oraz przywitał 

wszystkich obecnych. 

 

1. Stwierdzenie prawomocności obrad. 

 

Obrady były prawomocne na 15 radnych obecnych było 13 (zał. Nr 1 ). 

 

2. Przyjęcie porządku obrad. 

 

Pan przewodniczący Z. Kociołek przedstawił porządek obrad, który został przyjęty jednogłośnie 

(zał. nr 2). 

 

Odpowiedź Ilość głosów Procent głosów 

Jestem za 13 100,00% 

Jestem przeciw 0 0,00% 

Wstrzymuję się 0 0,00% 
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Radny Oddany głos 

Wiesław Kuterbach Jestem za 

Piotr Jacyk Jestem za 

Waldemar Sęga Jestem za 

Józef Litwiński Jestem za 

Ryszard Osowski Jestem za 

Zenon Kociołek Jestem za 

Maria Preweda Jestem za 

Antoni Mach Jestem za 

Jan Dec Jestem za 

Stanisław Mątkowski Jestem za 

Ryszard Pietrucha Jestem za 

Bogusława Lichacz Jestem za 

Franciszek Bajan Jestem za 

 

3. Przyjęcie protokołu z poprzedniej sesji. 

 

Protokół z poprzedniej sesji został przyjęty jednogłośnie (zał. Nr 3). 

 

Odpowiedź Ilość głosów Procent głosów 

Jestem za 13 100,00% 

Jestem przeciw 0 0,00% 

Wstrzymuję się 0 0,00% 

 

 

Radny Oddany głos 

Ryszard Osowski Jestem za 

Antoni Mach Jestem za 

Józef Litwiński Jestem za 

Franciszek Bajan Jestem za 

Wiesław Kuterbach Jestem za 

Zenon Kociołek Jestem za 

Maria Preweda Jestem za 

Bogusława Lichacz Jestem za 

Ryszard Pietrucha Jestem za 

Waldemar Sęga Jestem za 

Stanisław Mątkowski Jestem za 

Piotr Jacyk Jestem za 

Jan Dec Jestem za 

 

4. Podjęcie uchwały w sprawie zmian w budżecie Gminy Wielkie Oczy na 2022 rok. 

 

Pan Przewodniczący Z. Kociołek oddał głos Pani skarbnik E. Słotwińskiej, która przedstawiła 

uchwałę w sprawie zmian w budżecie Gminy Wielkie Oczy na 2022 rok (zał. Nr 4). Pan radny P. Jacyk 
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zapytał czy w punkcie dotyczącym uzupełnienia wyposażenia placów zabaw zawarte zostały również 

naprawy. Kiedy zostanie zakupiony rębak oraz w jakim terminie zostanie oddany do użytku. Pan radny 

zapytał również o ubezpieczenie obiektów gminnych ponieważ został uszkodzony dach na altanie. Pani 

skarbnik odpowiedziała, że uszkodzony dach na altanie został zgłoszony do ubezpieczyciela, wysłana 

została odpowiednia dokumentacja i czekamy na odpowiedź. Pan Wójt A. Hawrylak odpowiedział, że 

kwota 5 tys. będzie w pierwszej kolejności wydatkowana na naprawy, które zagrażają użytkownikom 

placów zabaw, a dach na altanie zostanie naprawiony ze środków z ubezpieczenia. Jeśli chodzi o rębak 

to zostało wysłane zapytanie ofertowe aby zorientować się kiedy mógłby być on dostępny i jeśli zostaną 

zaakceptowane kwoty to niezwłocznie zostanie on zakupiony.  Poddano uchwałę pod głosowanie. 

Uchwałę w sprawie zmian w budżecie Gminy Wielkie Oczy na 2022 rok podjęto jednogłośnie. 

 

Odpowiedź Ilość głosów Procent głosów 

Jestem za 13 100,00% 

Jestem przeciw 0 0,00% 

Wstrzymuję się 0 0,00% 

 

 

Radny Oddany głos 

Józef Litwiński Jestem za 

Wiesław Kuterbach Jestem za 

Ryszard Osowski Jestem za 

Stanisław Mątkowski Jestem za 

Jan Dec Jestem za 

Ryszard Pietrucha Jestem za 

Piotr Jacyk Jestem za 

Bogusława Lichacz Jestem za 

Waldemar Sęga Jestem za 

Maria Preweda Jestem za 

Franciszek Bajan Jestem za 

Zenon Kociołek Jestem za 

Antoni Mach Jestem za 

 

 

 

Osoby proszące o głos 

Piotr Jacyk 

 

5. Podjęcie uchwały w sprawie zmian w budżecie Gminy Wielkie Oczy na 2022 rok. 

 

Pan Przewodniczący Z. Kociołek oddał głos Pani skarbnik E. Słotwińskiej, która przedstawiła 

uchwałę w sprawie zmian w budżecie Gminy Wielkie Oczy na 2022 rok (zał. Nr 5). Pan radny R. Osowski 

poprosił radnych o ponowne przemyślenie tematu, zauważył również, że są to środki nie z budżetu 

gminy tylko ze środków alkoholowych. Pan radny P. Jacyk przedstawił opinię Komisji ds. Rozwoju 

Gospodarczego, Przestrzennego i Finansów Rady Gminy Wielkie Oczy, która była jednogłośnie przeciw 

zawarciu porozumienia międzygminnego z Gminą Miejską Przemyśl. Poddano uchwałę pod 

głosowanie. Uchwałę w sprawie zmian w budżecie Gminy Wielkie Oczy na 2022 rok podjęto 

większością głosów. 
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Odpowiedź Ilość głosów Procent głosów 

Jestem za 11 84,62% 

Jestem przeciw 2 15,38% 

Wstrzymuję się 0 0,00% 

 

 

Radny Oddany głos 

Franciszek Bajan Jestem przeciw 

Maria Preweda Jestem za 

Bogusława Lichacz Jestem za 

Stanisław Mątkowski Jestem za 

Zenon Kociołek Jestem za 

Piotr Jacyk Jestem za 

Waldemar Sęga Jestem za 

Ryszard Osowski Jestem za 

Wiesław Kuterbach Jestem za 

Antoni Mach Jestem za 

Józef Litwiński Jestem przeciw 

Ryszard Pietrucha Jestem za 

Jan Dec Jestem za 

 

 

 

Osoby proszące o głos 

Ryszard Osowski 

Piotr Jacyk 

 

6. Podjęcie uchwały w sprawie zmian w budżecie Gminy Wielkie Oczy na 2022 rok. 

 

Pan Przewodniczący Z. Kociołek oddał głos Pani skarbnik E. Słotwińskiej, która przedstawiła 

uchwałę w sprawie zmian w budżecie Gminy Wielkie Oczy na 2022 rok (zał. Nr 6). Pytań i dyskusji nie 

było. Poddano uchwałę pod głosowanie. Uchwałę w sprawie zmian w budżecie Gminy Wielkie Oczy na 

2022 rok podjęto jednogłośnie. 

 

Odpowiedź Ilość głosów Procent głosów 

Jestem za 13 100,00% 

Jestem przeciw 0 0,00% 

Wstrzymuję się 0 0,00% 

 

 

Radny Oddany głos 

Józef Litwiński Jestem za 

Waldemar Sęga Jestem za 

Stanisław Mątkowski Jestem za 

Maria Preweda Jestem za 
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Zenon Kociołek Jestem za 

Antoni Mach Jestem za 

Ryszard Pietrucha Jestem za 

Piotr Jacyk Jestem za 

Wiesław Kuterbach Jestem za 

Bogusława Lichacz Jestem za 

Jan Dec Jestem za 

Franciszek Bajan Jestem za 

Ryszard Osowski Jestem za 

 

7. Podjęcie uchwały w sprawie udzielenia pomocy finansowej dla Gminy Lubaczów. 

 

Pan Przewodniczący Z. Kociołek oddał głos Pani skarbnik E. Słotwińskiej, która przedstawiła 

uchwałę w sprawie udzielenia pomocy finansowej dla Gminy Lubaczów (zał. Nr 7). Pytań i dyskusji nie 

było. Poddano uchwałę pod głosowanie. Uchwałę w sprawie udzielenia pomocy finansowej dla Gminy 

Lubaczów podjęto jednogłośnie. 

 

Odpowiedź Ilość głosów Procent głosów 

Jestem za 13 100,00% 

Jestem przeciw 0 0,00% 

Wstrzymuję się 0 0,00% 

 

 

Radny Oddany głos 

Ryszard Pietrucha Jestem za 

Maria Preweda Jestem za 

Franciszek Bajan Jestem za 

Ryszard Osowski Jestem za 

Piotr Jacyk Jestem za 

Wiesław Kuterbach Jestem za 

Bogusława Lichacz Jestem za 

Zenon Kociołek Jestem za 

Antoni Mach Jestem za 

Jan Dec Jestem za 

Waldemar Sęga Jestem za 

Stanisław Mątkowski Jestem za 

Józef Litwiński Jestem za 

 

8. Podjęcie uchwały w sprawie wyrażenia zgody na zawarcie kolejnej umowy dzierżawy na okres 

powyżej 3 lat z dotychczasowym dzierżawcą oraz wyrażenia zgody na odstąpienie od 

obowiązku przetargowego trybu zawarcia umowy dzierżawy. 

 

 

Pan Przewodniczący Z. Kociołek oddał głos Pani referent G. Wojtasik, która przedstawiła uchwałę 

w sprawie wyrażenia zgody na zawarcie kolejnej umowy dzierżawy na okres powyżej 3 lat 

z dotychczasowym dzierżawcą oraz wyrażenia zgody na odstąpienie od obowiązku przetargowego 

trybu zawarcia umowy dzierżawy (zał. Nr 8). Pytań i dyskusji nie było. Poddano uchwałę pod 
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głosowanie. Uchwałę w sprawie wyrażenia zgody na zawarcie kolejnej umowy dzierżawy na okres 

powyżej 3 lat z dotychczasowym dzierżawcą oraz wyrażenia zgody na odstąpienie od obowiązku 

przetargowego trybu zawarcia umowy dzierżawy podjęto jednogłośnie. 

 

Odpowiedź Ilość głosów Procent głosów 

Jestem za 13 100,00% 

Jestem przeciw 0 0,00% 

Wstrzymuję się 0 0,00% 

 

 

Radny Oddany głos 

Maria Preweda Jestem za 

Piotr Jacyk Jestem za 

Stanisław Mątkowski Jestem za 

Ryszard Pietrucha Jestem za 

Józef Litwiński Jestem za 

Wiesław Kuterbach Jestem za 

Bogusława Lichacz Jestem za 

Jan Dec Jestem za 

Zenon Kociołek Jestem za 

Franciszek Bajan Jestem za 

Antoni Mach Jestem za 

Waldemar Sęga Jestem za 

Ryszard Osowski Jestem za 

 

9. Podjęcie uchwały w sprawie przyjęcia programu opieki nad zwierzętami bezdomnymi oraz 

zapobiegania bezdomności zwierząt na terenie Gminy Wielkie Oczy w 2022 roku. 

 

Pan Przewodniczący Z. Kociołek oddał głos panu sekretarzowi Z. Pałczyńskiemu, który przedstawił 

uchwałę w sprawie w sprawie przyjęcia programu opieki nad zwierzętami bezdomnymi oraz 

zapobiegania bezdomności zwierząt na terenie Gminy Wielkie Oczy w 2022 roku (zał. Nr 9). Pytań 

i dyskusji nie było. Poddano uchwałę pod głosowanie. Uchwałę w sprawie przyjęcia programu opieki 

nad zwierzętami bezdomnymi oraz zapobiegania bezdomności zwierząt na terenie Gminy Wielkie Oczy 

w 2022 roku podjęto jednogłośnie. 

 

Odpowiedź Ilość głosów Procent głosów 

Jestem za 13 100,00% 

Jestem przeciw 0 0,00% 

Wstrzymuję się 0 0,00% 

 

 

Radny Oddany głos 

Bogusława Lichacz Jestem za 

Waldemar Sęga Jestem za 

Maria Preweda Jestem za 

Zenon Kociołek Jestem za 

Józef Litwiński Jestem za 
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Ryszard Osowski Jestem za 

Piotr Jacyk Jestem za 

Franciszek Bajan Jestem za 

Ryszard Pietrucha Jestem za 

Jan Dec Jestem za 

Antoni Mach Jestem za 

Wiesław Kuterbach Jestem za 

Stanisław Mątkowski Jestem za 

 

10. Podjęcie uchwały w sprawie zawarcia porozumienia międzygminnego z Gminą Miejską 

Przemyśl. 

 

Pan Przewodniczący Z. Kociołek oddał głos Pani pełnomocnik A. Juraszek, która przedstawiła 

uchwałę w sprawie zawarcia porozumienia międzygminnego z Gminą Miejską Przemyśl (zał. Nr 10). 

Pytań i dyskusji nie było. Poddano uchwałę pod głosowanie. Uchwałę w sprawie zawarcia 

porozumienia międzygminnego z Gminą Miejską Przemyśl podjęto większością głosów. 

 

Odpowiedź Ilość głosów Procent głosów 

Jestem za 11 84,62% 

Jestem przeciw 2 15,38% 

Wstrzymuję się 0 0,00% 

 

 

Radny Oddany głos 

Zenon Kociołek Jestem za 

Piotr Jacyk Jestem za 

Jan Dec Jestem za 

Antoni Mach Jestem za 

Ryszard Pietrucha Jestem za 

Ryszard Osowski Jestem za 

Józef Litwiński Jestem przeciw 

Franciszek Bajan Jestem przeciw 

Stanisław Mątkowski Jestem za 

Bogusława Lichacz Jestem za 

Waldemar Sęga Jestem za 

Wiesław Kuterbach Jestem za 

Maria Preweda Jestem za 

 

11. Podjęcie uchwały w sprawie przyjęcia Gminnego Programu Profilaktyki i Rozwiązywania 

Problemów Alkoholowych oraz Przeciwdziałania Narkomanii na 2022 rok. 

 

Pan Przewodniczący Z. Kociołek oddał głos Pani pełnomocnik A. Juraszek, która przedstawiła 

uchwałę w sprawie przyjęcia Gminnego Programu Profilaktyki i Rozwiązywania Problemów 

Alkoholowych oraz Przeciwdziałania Narkomanii na 2022 rok (zał. Nr 11). Pytań i dyskusji nie było. 

Poddano uchwałę pod głosowanie. Uchwałę w sprawie przyjęcia Gminnego Programu Profilaktyki 

i Rozwiązywania Problemów Alkoholowych oraz Przeciwdziałania Narkomanii na 2022 rok podjęto 

większością głosów. 
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Odpowiedź Ilość głosów Procent głosów 

Jestem za 12 92,31% 

Jestem przeciw 0 0,00% 

Wstrzymuję się 1 7,69% 

 

 

Radny Oddany głos 

Ryszard Pietrucha Jestem za 

Waldemar Sęga Jestem za 

Maria Preweda Jestem za 

Ryszard Osowski Jestem za 

Jan Dec Jestem za 

Franciszek Bajan Wstrzymuję się 

Antoni Mach Jestem za 

Piotr Jacyk Jestem za 

Zenon Kociołek Jestem za 

Wiesław Kuterbach Jestem za 

Józef Litwiński Jestem za 

Bogusława Lichacz Jestem za 

Stanisław Mątkowski Jestem za 

 

12. Omówienie koncepcji gospodarki ściekowej na terenie Gminy Wielkie Oczy. 

 

Pan Przewodniczący Z. Kociołek oddał głos przedstawicielom Głównego Instytutu Górnictwa, 

którzy przedstawili koncepcję gospodarki ściekowej na terenie gminy Wielkie Oczy. Pan radny 

R. Osowski zauważył, że koszt 25 tys. zł przydomowej oczyszczalni ścieków został zawyżony. Zapytał 

również czy doprowadzenie do działki będzie kosztem mieszkańca. Przedstawiciel GIG odpowiedział, 

że w tej kwocie został ujęty koszt doprowadzenia do działki (średnio 25 m do każdej działki) pozostały 

koszt doprowadzenia leży po stronie mieszkańca. Natomiast koszt 25 tys. zł jest to kwota najlepszej 

biologicznej oczyszczalni, zauważył również, że ceny idą w górę i za jakiś czas najprawdopodobniej tyle 

trzeba będzie zapłacić za przydomową oczyszczalnię. Pan radny P. Jacyk zapytał o koszt oczyszczania 

ścieków 16,24 zł za m3. Przedstawiciel GIG odpowiedział, że jest to koszt systemu ściekowego. Pan 

radny P. Jacyk zapytał o wariant 2 czy koszt eksploatacji 646 tys. zł tj. koszt jednej oczyszczalni. 

Przedstawiciel GIG odpowiedział, że jest to koszt jednej oczyszczalni. Pan radny P. Jacyk zapytał co 

w sytuacji jeśli odcinek do posesji będzie większy niż 5 m oraz czy istniejące już przydomowe 

oczyszczalnie będą atestowane? Przedstawiciel GIG odpowiedział, że 25 m jest to średnia odległość do 

działki. Do jednej z posesji będzie 5 m, a do innej 100 m dlatego przyjęto średnią 25 m. Natomiast 

istniejące oczyszczalnie zostały już ujęte w dokumentacji i nie ma instytucji, która atestuje przydomowe 

oczyszczalnie, a kontrolowane są oczyszczalnie położone na terenie aglomeracji co naszego obszaru 

nie dotyczy. Pan wójt A. Hawrylak zapytał jak zaplanować tą budowę sieci wodociągowej 

w perspektywie długoletniej, jeśli będziemy wykonywać ten projekt etapowo to czy mamy nie wyrażać 

zgody mieszkańcom na budowę przydomowych oczyszczalni ścieków jeżeli mamy w planach 

dziesięcioletnich ujęcie ich w sieci wodociągowej. Przedstawiciel GIG odpowiedział, że jeżeli planujemy 

budowę sieci kanalizacyjnej to nie powinno się budować przydomowych oczyszczalni ścieków z tego 

względu, że wówczas budowa sieci będzie nieopłacalna. Zaproponował aby w momencie podjęcia 

decyzji o budowie sieci kanalizacyjnej najpierw budować sieć, a dopiero później uruchomić mechanizm 
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wsparcia budowy przydomowych oczyszczalni ścieków. Pan radny P. Jacyk zaproponował żeby wyrażać 

zgodę na budowę przydomowych oczyszczalni ścieków mieszkańcom miejscowości, w których 

nieopłacalna jest budowa kanalizacji. Pan radny R. Osowski zauważył, że są osoby, które się aktualnie 

budują i już muszą ponieść koszty budowy przydomowej oczyszczalni ścieków lub zbiornika 

zamkniętego i takich osób nie powinno się wstrzymywać. Pan przewodniczący Z. Kociołek zapytał czy 

były brane pod uwagę mniejsze oczyszczalnie do 300 mieszkańców. Przedstawiciel GIG odpowiedział, 

że były brane pod uwagę mniejsze oczyszczalnie jednak koszt inwestycyjny tych mniejszych 

oczyszczalni byłyby większy niż jednej większej. Wyjaśnił na czym miałoby polegać etapowanie budowy 

oczyszczalni ścieków. Zauważył, że są mechanizmy, w których oczyszczalnie się powiększa poprzez 

dokładanie kontenerów, trzeba wybrać rozwiązanie, które jest duplikowalne. Technologicznie jest to 

możliwe, tylko w przetargu trzeba zaznaczyć, że musi być możliwość rozbudowania. Pan wójt 

A. Hawrylak zapytał o przydomowe oczyszczalnie ścieków, które obsługują ok 300 mieszkańców, czy 

one spełnią wymagania oczyszczenia ścieków. Przedstawiciel GIG powiedział, że powinniśmy brać 

oczyszczalnie zgodną z normą. 

 

Osoby proszące o głos 

Ryszard Osowski 

Piotr Jacyk 

 

13. Informacja Wójta Gminy Wielkie Oczy z działalności pomiędzy sesjami. 

 

Pan Wójt Gminy A. Hawrylak między sesjami uczestniczył w następujących wydarzeniach: 

 

- w spotkaniu z wykonawcą Em-green, 

- w zawodach OSP w piłkę halową, 

- w podpisaniu umów z gminami na strategię ponadlokalną, 

- w turnieju siatkówki, 

- w posiedzeniach komisji stałych Rady Gminy, 

- w podpisaniu umów dla klubów piłkarskich, 

 

Pan wójt A. Hawrylak poinformował również, że w związku ze zwiększającą się liczbą osób 

korzystających z dowozu podjęta została decyzja o zakupie nowego, większego autobusu do przewozu 

osób niepełnosprawnych. Autobus ten został odebrany, zarejestrowany i oddany do użytku. 

Pan wójt A. Hawrylak nadmienił również, że otrzymaliśmy informację o możliwości uzyskania 

dofinansowania do wniosku składanego w 2017 roku do montażu instalacji solarnych na terenie Gminy 

Wielkie Oczy. W związku z tym dokonana została aktualizacja listy osób biorących udział w projekcie. 

Na 409 osób dalszą chęć udziału w projekcie zgłosiły 164 osoby, wraz z listą rezerwową. Tak małe 

zainteresowanie spowodowane jest tym, że część z tych osób już zamontowało instalacje 

fotowoltaiczne lub solarne, nie jest określona wysokość wkładu własnego oraz na wschodzie trwa 

wojna. Ilość osób jest jednym z ważniejszych wskaźników jakie musimy osiągnąć aby zrealizować 

projekt. Jeżeli liczba chętnych wzrośnie do około 400 osób wtedy otrzymanie dofinansowania 

i zrealizowania projektu będzie możliwe. W obecnej sytuacji najprawdopodobniej realizacja nie będzie 

możliwa. 

Pan wójt A. Hawrylak powiedział również, że w związku z obecnie panującą sytuacją zbrojną na 

wschodzie zwrócił się do komendanta wojewódzkiego policji w Rzeszowie o przywrócenie komisariatu 

policji w Gminie Wielkie Oczy. Po wstępnych oględzinach komendant zainteresowany jest budową 

posterunku na działce nr 664/10 w Wielkich Oczach. 
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Pan wójt A. Hawrylak nadmienił, że w związku z konfliktem zbrojnym oraz z szybkim napływem 

uchodźców konieczna była pomoc ze strony samorządów. Nasze działania polegały głównie na pomocy 

na tzw. miasteczku namiotowym przy przejściu granicznym w Budomierzu i na samym przejściu. W tym 

czasie zorganizowane zostały następujące działania: 

- zebrania z KWG, OSP i koordynatorami, 

- zorganizowanie pracowników pełniących rolę koordynatorów do spraw obsługi punktów 

noclegowych w świetlicach, 

- spotkania i objazdy po przejściach granicznych oraz stały kontakt z punktami granicznymi, 

- stworzenie punktów noclegowych,  

- zorganizowanie magazynu oraz zbiórka darów na potrzeby punktów noclegowych oraz pomocy na 

Ukrainie, przekazanie darów przez organizacje,  

- monitoring, punktów recepcyjnych i noclegowych. 

Pan wójt A. Hawrylak poinformował również, że w Urzędzie Gminy trwa rejestracja w celu nadawania 

numerów PESEL oraz bieżąca obsługa i pomoc uchodźcom znajdującym się na terenie naszej Gminy. 

 

Osoby proszące o głos 

Piotr Jacyk 

 

14. Wnioski i interpelacje radnych. 

 

Pan radny F. Bajan poprosił żeby się zwrócić do Nadleśnictwa Lubaczów w celu naprawy drogi 

leśnej w Kobylnicy Ruskiej. Pan wójt A. Hawrylak odpowiedział, że pismo zostanie skierowane. Pan 

radny R. Osowski poprosił przewodniczącego o odczytanie przygotowanej petycji. Pan przewodniczący 

Z. Kociołek odczytał treść przygotowanej petycji jaką rada chce wystosować do Rady Powiatu 

Lubaczowskiego dot. przebudowy dróg. Pan sołtys wsi Łukawiec S. Mokrzycki poprosił o wystosowanie 

pisma do Nadleśnictwa Lubaczów w celu naprawy drogi w lesie w Łukawcu. Pan wójt A. Hawrylak 

powiedział, że pismo takie zostanie skierowane do Nadleśnictwa Lubaczów. 

 

Osoby proszące o głos 

Ryszard Osowski 

Franciszek Bajan 

 

15. Zakończenie obrad. 

 

Pan przewodniczący Z. Kociołek zakończył obrady Rady Gminy Wielkie Oczy o godzinie 10:57. 

 

 

 

 

Protokołowała: Małgorzata Machczyńska 

 

 

 


